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Dagsorden: 

1. Økonomien/kassekladde. 

2. Hjørnegrunden. 

3. Affaldsordning. 

4. Lokalplan. 

5. Hjemmeside. 

6. Brugergruppemøde. 

7. Storstræde 37 eller 43. 

8. Næste møde. 

9. Eventuelt. 

 

Referat: 

 

0. Til stede hos Poul var: Dorte, Dennis, Jens-Erik, Henrik og Poul. 

 

1. Der mangler kontingent fra 7 parceller. Dennis håndterer; sanktioner er pt ikke aktuelt. Eneste post 

som ellers stikker ud, er at trailerne har været dyrere i drift end budgetteret. Alle var enige om at 

det må vi leve med. Trailerne skal kunne køre. Det understreges at eventuelle skader på en trailer 

skal meldes til Dennis eller Robert. Dennis og revisor har afklaret hvordan foreningens resultat skal 

præsenteres ved årsafslutningen.  

 

2. Firmaet Eco-Village markedsfører sig noget aggressivt, som om de skal begynde at bygge på 

Hjørnegrunden til foråret. Kommunen understreger at der ikke er noget udbudt endnu. Eco-Village 

farer ud med en halv vind. Byggeprojektet bliver efter planen udbudt pr. 1ste december. 

Bestyrelsen forventer at mødes med repræsentanter fra kommunen løbende under hele forløbet. 

Bestyrelsen vil for nuværende prioritere at arbejde for følgende fire punkter: 1) Den nye 

bebyggelse må ikke hegnes ind ud over eventuelle hække. 2) Der må ikke bygges højere end én 

etage plus en eventuel tagetage. 3) Der må ikke være vinduer mod landsbyen højere end 

stueetage. 4) Bebyggelsesprocenten må ikke overstige 35 %, som der står i den eksisterende 

kommuneplan. Prioriteterne tages op til revision løbende som vi modtager mere information; 

udbudsmateriale, projektforslag, møder med kommunen og lignende. 

 

3. Der er kommet beholdere ud til madaffald. De skal ikke bruges før 28/11. Der kommer kassetter ud 

til den øvrige sortering i nærmeste fremtid. Spørgsmål kan stilles til agenda-centret. Haveaffald 

bestiller man selv afhentning af. 

 

4. Se punkt 2 
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5. Hjemmesiden er opdateret hele tiden. Dette referat udsendes på mail som det sidste. Fremover vil 

referater kun ligge på hjemmesiden. Med referatet sendes en brugsanvisning til at komme til 

foreningens hjemmeside. 

 

6. Bestyrelsen deltager i næste brugergruppemøde i kommunen den 8/12 ved Poul. 

 

7. Der er kommet anmodning om dispensation (nabohøring) fra Storstræde 37 om at få lov at lægge 

rødt tegltag samt bygge 17 cm højere end det foreskrives. Bestyrelsen har ingen indsigelser.  

 

8. Næste ordinære bestyrelsesmøde afholdes hos Dennis den 16/2 kl. 19:30.    

 

9. Ingen punkter under eventuelt. 

 

Bestyrelsen gik hjem i god ro og orden. 


